



Greetings gardeners,

Here is the news. We have cancelled our March meeting, our April meeting and our May plant sale. But spring is not cancelled, and we hope you are enjoying watching your gardens coming back to life. Lucky for us, gardening is not cancelled. We encourage you to divide and pot your perennials. There may be an opportunity later on for us to have a mini-sale. It will depend on the city and the public health.

*Good news!* Garden Centres have been declared an essential service. Jasmin is hoping to open next Monday, April 20<sup>th</sup>. They will have to respect social distancing regulations so it will be another weird experience.

Check out our Facebook page for virtual garden tours and flower photos. Send your photographs to Joanne ([joanne.kalan@gmail.com](mailto:joanne.kalan@gmail.com)) for posting. Share your spring delights.

Bonjour jardiniers, jardinières,

Voici les nouvelles. Nous avons annulé nos réunions de mars et avril, ainsi que notre vente de vivaces. Mais le printemps arrivera, et nous espérons que vous apprécierez le retour à la vie de vos jardins. Heureusement pour nous, le jardinage continue. Nous vous encourageons à diviser et à mettre vos plantes vivaces en pot. Il pourrait y avoir une opportunité plus tard pour nous d'avoir une mini-vente. Cela dépendra de la ville et de la santé publique.

*Bonnes nouvelles!* Les centres de jardinage ont été déclarés un service essentiel. Jasmin espère ouvrir le lundi 20 avril prochain. Ils devront respecter les réglementations en matière de distanciation sociale, ce sera donc une autre expérience bizarre.

Consultez notre page Facebook pour des visites virtuelles de jardins et des photos de fleurs. Envoyez vos photos à Joanne ([joanne.kalan@gmail.com](mailto:joanne.kalan@gmail.com)) pour publication. Partagez vos bonheurs printaniers.



Louise Michaud, our long serving hospitality coordinator has retired. After 25 years of providing drinks and goodies at our meetings and organizing our tearoom at Dorval Days, she is throwing in the tea towel. We will fondly remember the extra effort she made to make the tables beautiful, often by highlighting the season's delights. Lynda and Marthe presented her with flowers on our behalf.

Louise Michaud, notre coordonnatrice de l'accueil de longue date, a pris sa retraite. Après 25 ans à fournir gâteries et rafraichissements lors de nos réunions, à organiser notre salon de thé aux Journées de Dorval, elle accroche le torchon. Nous nous souviendrons du soin apporté pour embellir les tables, souvent en soulignant les moments spéciaux saisonniers. Lynda et Marthe lui ont présenté des fleurs en notre nom.